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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  2. november 

2020 

Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 

Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 

af: 

LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie 
Bengtzen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen, Henrik Olsen, Claus Holm, Malene 
Dilling, Michael Brohavn. 

Elevrep.: Martin og Lykke 9. kl. 
Medarbejderrepræsentanter SJ og JS,  
Ledelse: Skoleleder Lisbeth Thaulow (LT), Viceskoleleder: Nete Maegaard. 
Fraværende: Michael Brohavn, Ann-Marie Bengtzen 
 

 

 

1.Emne:  Nyt fra elevrådet (10 min) 

Til orientering. Elevrådsrepræsentanter har ordet. 

Konklusion Elevrådet har arbejdet med strategi mod digital mobning. De har mange gode 

ideer, de vil gerne undervise klasser på skolen og de vil gerne lave en film til 
forældrene, filmen kommer på vores hjemmeside.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

NM kontakter Andreas for input til vores film til 

forældrene.  

NM november 

Vi kommer med nyt på næste skolebestyrelsesmøde  7. dec.  

   

 

 

2.Emne:  Digital antimobbeprogram (30 min) 

Til orientering Refleksioner over 1. udkast. 
Det forventes at en sammenskrivning af digital antimobbestrategi er 
færdig. 

1. Skolebestyrelsens opgave: Indledning og forældres opgave 
2. Hvordan kan eleverne støtte op. Elevvinklen inddrages. 
3. Lærerne: Forebyggelse 
4. Handling fra skolens side (skolens personale, ledelse, tiltag, ssp 

mv.) 
Det forventes at bilag udsendes fredag. 

Konklusion(er): Input fra indskoling/mellemtrins-lærere.  
Vores telefonpolitik virker i 0.-7. klasse. I 8. og 9. klasse afleverer 10% af 
eleverne. Telefonerne er ude af undervisningen, men i 8. og 9. finder eleverne 
telefonerne frem i frikvartererne. 
Vi blev enige om, at der bør laves ét dokument mod mobning, med 
indholdsfortegnelse og handleplan til sidst. I dokumentet skal også stå at som 
forebyggende tiltag, skal de store undervise de små i digital adfærd.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

NM skal melde tilbage til indskolingen, at de helt små 
også er på sociale medier. Man skal sætte ind meget 
tidligt.  

NM  

Susanne og Tina skriver de enkelte forslag rent og 
sender dem til NM 

Susanne og Tina  

   

 

3.Emne:  Få det nu Fixet puljen v. LT– samt orientering om FSI´s 
aktivitetsområde v. CHO. (30 min) 

Til orientering Procesplan. 
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Følgende skal høres og komme med ønsker til puljen der er på 250.000 kr. 

1.Skolebestyrelsen kommer med oplæg til deres ønsker på dette møde dd. 
2. Skolens personale kommer med ønsker på førstkommende personalemøde. 

Deres ønsker behandles i MED-udvalg d. 23. november. 
3. Elevrådet høres på førstkommende møde. 
Alle ønsker samles på skolebestyrelsesmøde i december måned. 
 
Der gøres opmærksom på, at vi gennem de sidste 2 år har søgt diverse puljer til 

aktivitetsområder til skolens elever. Det vil være en oplagt mulighed at anvende 
en del midler på udeområderne – så nogle af planerne kan komme i hus. 
 
Der mangler pt en præcis tidsplan for kommende for anvendelse af midler, og 
ligeledes er det usikkert om midlerne skal godkendes i BLU – som de blev ved 
sidste pulje. 

Midlerne er placeret i team ejendom, men kan anvendes til alle formål – 
herunder pcér, iPads, programmer, bøger, legetøj, redskaber osv. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Elevrådet skal byde ind med ønsker Elevrådet og NM 7. dec. 

Skolens personale kommer med indstilling LT 23. november 

Personaleønsker og elevrådsønsker samles og indstilles 
til MED-udvalg 

LT 23. november 

Skolebestyrelsen går en tur rundt på udeområderne, og 
ser, hvor midlerne kan anvendes rigtigt godt.  

Claus, Henrik, Dorthe og 
Malene 

7. dec.  

Det projekt, som idrætsforeningen har fået støtte til, 
mangler vi også midler til, det skal overvejes om 
midlerne kan anvendes til at støtte op om dette projekt.  

  

 

4.Emne:  Sundhedspolitik 

Til orientering  

Konklusion(er): Udsat til senere 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

5.Emne:  Læseindsats v. LT/NM 

Til orientering På mødet fremlægges plan for læseindsats.  
Hvor langt er vi nået?,  
Næste step!,  

Forventninger til skolebestyrelse og forældre. 
 
Firhøjskolens mål er at målet er at øge vores karaktergennemsnit, så vi ikke 
kommer under tilsyn fra Undervisningsministeriet.  
 
PT er der kun to folkeskoler i Kalundborg kommune der ikke er under tilsyn. 
Firhøjskolen er den ene af de skoler der ikke under tilsyn, hvilket vi er glade for, 

men vi skal arbejde ihærdigt på at øge vores karaktergennemsnit. 
 

Konklusion(er): Vi har brug for skolebestyrelsesmedlemmer til video 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Sonny og Susanne vil gerne hjælpe med videoen   

Tina vil gerne være med i videoen.    

   

 

 

6.  Emne:  Gensidig orientering 

Orientering Under dette punkt kan der ikke behandles punkter. 
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Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Tilbagemelding fra workshops. 

• Den 1. workshop gik meget på tidlig indsats - 
brobygning - at få forældrene inddraget - de 
skal lære, hvad det vil sige at gå i skole.  

• Den 2. workshop handlede om ”Den gode 
hverdag” - forældreengagement; forældrene 

skal inddrages mere. Det var et ret politisk 
møde.  

• Den 4. workshop handlede om didaktik og 
pædagogik. Man vil gerne i Kalundborg kunne 
turde arbejde mere med praksisnær 
undervisning, man kunne arbejde mere i 

projekter. Skoletjenesten skal man bruge noget 
mere. Der blev talt om skolernes egne 
handleplaner for, hvordan man kan løfte 
skolerne. Tina opfordrede os til at lave en 
handleplan for Firhøjskolen. Vi har pt: 
Firhøjskolens Hvidbog vedrørende Åben skole. 

• Tina tager til workshop d. 21. november.  

  

• Vi har modtaget en opfordring til samarbejde 
med en bredere forældregruppe. Sonny, Tina, 
Claus og Henrik vil gerne sidde med ved et 
planlægningsmøde, hvor vi får de gode ideer ud 
at gå.  

  

• Kursus for skolebestyrelsen d. 16. november. Et 
møde hvor ”skole og forældre” kommer og 
fortæller, hvordan det er at sidde i 
skolebestyrelsen. Henrik og Claus tager med.  

  

• På torsdag har Claus et møde med LAG. Vi søger 

flere midler til vores legeplads 

  

• Vi tager handleplanen for ”Strategi for læsning” 
med på næste bestyrelsesmøde til orientering.  

NM  

• LT og Lene arbejder på at få refusionsbeløb 

anerkendt og udbetalt.  
• Sonny og Henrik sender brev til ”Børn og unge” 

og økonomiudvalget.  

  

• Lisbeth takkede for et godt samarbejde med 
skolebestyrelsen gennem de sidste 10 år. 
Lisbeth går på pension ved udgangen af 

november måned. 

  

Næste møde: 7. december.    

 

 


